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INTERPELACJA A
Sprawa:dot. droga na działce 182 w ramach rewitalizacji m. Noskowo a)

W związku z Pana pismem RI 7234.14.2019r z dn. 07.08.2019r

Zwracam się z pytaniami:

W m-cu lutym 2017r odbyły się konsultacje społeczne w m. Noskowo — Program rewitalizacji jest odpowiedzią
na potrzeby mieszkańców sołectwa ściśle określone podczas konsultacji. Temat drogi na działce nr 182 nie
był poruszony ani przedstawiony mieszkańcom (informuję, iż uczestniczyłem w zebraniu). Konsultacje miały
na celu wybór priorytetów i takowe zostały wybrane. Następnie zostały potwierdzone uchwałą Rady Gminy
Sławno nr LV/377/2018 z dn. 22 luty 2018r

zatem jakim prawem i na jakich zasadach/przepisach, przedmiotowa droga znalazła się w ramach rewitalizacji
m Noskowo. Proszę przedstawić wszelką dokumentację na ten temat między innymi protokół zebrania z

mieszkańcami Noskowa.

Dlaczego w w/w piśmie pisze Pan, iż droga będzie służyć jako dojazd do podwórka posesji 30, 32, 32a, 33,
33a. Informuję, iż wymienione posesje posiadają od strony podwórek wybudowane wiaty, garaże, budynki
gospodarcze oraz są odgrodzone płotami. Ponadto wymienione posesje nie mają pozwoleń na zjazdy z drogi
Gminnej od strony podwórek. Dodatkowo na nowym projekcie przebudowy drogi na dzialce 182 również nie

zostały zaprojektowane wjazdy/zjazdy na posesje. Więc na jakiej podstawie Pan stwierdza że droga będzie
ku temu służyć. Jakie dokumenty o tym świadczą. Proszę o ich przedstawienie.

Czy ma Pan (Gmina Sławno) długoterminową umowę ze sklepem usytuowanym na posesji nr 35. że będzie

on istniał i nie ulegnie likwidacji np. przez 10 kolejnychlat. Jeśli tak proszę o przedstawienie dokumentacji.

Podsumowując z przebudowanej drogi będą korzystać posesje 31,34-blok, oraz 35. Z mojej wiedzy wynika, że
w wymienionych posesjach zamieszkuje 12 osób. Zatem jakimi priorytetami kierował się Pan i z kim Pan
poczynił ustalenia/decyzje, uznając wyższość | konieczność przebudowy drogi na działce nr 182, Dlaczego

zmienił Pan konieczność przebudowy drogi na działce nr 177 (przepust kolonia), gdzie posiada Pan od dawna
wiedzę, iż znajduje się tam 12 posesji 40 mieszkańców w tym 8 dzieci udającychsię dzień w dzień na autobus

szkolny w tym 1 osoba niepełnosprawna będąca pod opieką GOPSu. Gdzie rodzina zwyczajnie wz z
wybojami na drodze nie może chłopca poruszającego się wyłącznie na wózku inwalidzkim, wziąć na spacer
np. do centrum wsl.
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